
Zápis z jednání Okresní odborné rady mládeže SH ČMS okresu České 

Budějovice ze dne 16.10.2023 

 

Porada Okresní odborné rady mládeže SH ČMS okresu České Budějovice (dále jen OORM) byla 

svolána na 16.10.2023 od 17:30 do restaurace ve Strážkovicích. 

Dle prezenční listiny bylo přítomno 15 členů, omluven byl 1 člen a neomluven také 1 člen OORM. 

Jako host byla přítomna Alena Šustrová z SDH Staré Hodějovice. 

1. Zahájení 

Po zahájení porady vedoucím OORM byli všichni přítomní seznámeni s programem schůzky. 

2. Plamen  

• Ve čtyřech obvodech již proběhla podzimní kola a jejich průběh byl ze strany rozhodčích i 

účastníků hodnocen velice pozitivně. Zejména bylo patrné výrazné zlepšení v disciplíně Útok 

CTIF, která byla v letošním roce zařazena pro starší týmy poprvé jako povinná. 

• Jarní obvodová kola již mají v některých obvodech jasné termíny: 

o Obvod č.3 – 18.5.2024 ve Strážkovicích 

o Obvod č.4 – 11.5.2024 v Horní Stropnici 

o Obvod č.5 – 5.5.2024 ve Starých Hodějovicích 

• Dále jsou předběžně stanoveny termíny vyšších kol postupových soutěží: 

o 25.5.2024 – okresní kolo (místo bude upřesněno) 

o 8.6.2024 – krajské kolo v Kaplici 

o 2.6.2024 – okresní kolo dorostu 

o 16.6.2024 – krajské kolo dorostu 

 

3. ZHVB 

• Okresní kolo se uskutečnilo 14.10.2023 v Trocnově. Účast hlídek byla překvapivě vysoká, 

ovšem bohužel nekorespondovala s předběžně nahlášenými kolektivy. Průzkum mezi sbory 

se tedy ukázal v podstatě jako zbytečný a nespolehlivý.   

• Soutěž byla hodnocena velice kladně. Zvolená lokalita pro pořádání byla výborná a 

organizačně se vše podařilo zajistit velmi dobře. Velké poděkování patří jak všem 

organizátorům, tak i technické četě a kolektivu z Dolního Bukovska, který opět zajistil 

občerstvení pro účastníky.   

• V příštím roce bude pravděpodobně nutné uskutečnit alespoň dvě obvodová kola, protože 

zájem o účast byl vyšší, než se očekávalo. 

• Bude také nutné zdůraznit všem hlídkám, v jaké formě bude nutné předkládat kroniky. Zde 

řada hlídek řešila nejasnosti až na místě, což nebude již příště tolerováno. 

• Dalším bodem, který je nezbytné do příštího ročníku vyřešit, je účast a hlavně příprava dráhy 

pro hlídky přípravek a dorostenců. V současné podobě je v podstatě nemožné, aby na trať 

byla vyslána hlídka přípravky, aniž by existovalo riziko, že zabloudí. 

• Krajské kolo ZHVB se uskuteční 5.11.2023 v Trocnově. Organizaci má na starosti opět naše 

OORM. 

 

 



 

4. Českobudějovický dvojboj 

• Letošní ročník dvojboje byl ukončen poslední soutěží v Ohrazeníčku. 

• Pro příští ročník OORM navrhuje opět navýšit počet soutěží na 10. 

• Všichni pořadatelé z letošního ročníku (+ Lišov a Dolní Bukovsko, kde se letos soutěž 

nekonala z důvodu úprav sportoviště), projevili zájem o pořádání i v roce 2024. 

• Dále projevily zájem o pořádání sbory z Miletína, Hosína a Adamova. OORM touto cestou 

žádá zástupce těchto sborů o stručné písemné zpracování jejich představy o pořádání 

soutěže. Tento podklad by měl obsahovat zejména organizační plán soutěže, vyřešení 

parkování družstev, stravování, popis místa, kde by měla soutěž probíhat a jaké disciplíny je 

zájemce o pořádání schopen na soutěži zajistit. OORM následně tyto podklady vyhodnotí a 

rozhodne, kterému sboru bude desátá soutěž přiřazena. 

 

 

5. Ostatní 

• OORM zpracovala seznam osob, které navrhne na udělení Medaile za zásluhy o výchovu. 

• V příštím roce se pravděpodobně rozšíří počet dětských kolektivů v našem okrese o družstva 

ze SDH Ševětín a SDH Libín. 

• Na příštím jednání OORM bude řešen rozpočet na rok 2024. 

• Rada řešila problematiku prokazování totožnosti závodníků na postupových soutěžích. Průkaz 

člena SH ČMS neobsahuje údaj o trvalém bydlišti, proto je dle směrnic požadováno 

předložení občanského průkazu. Bohužel se hromadí případy, kdy závodníci dorazí na soutěž 

bez OP, nebo se místo OP chtějí prokazovat cestovním pasem. Hlasováním OORM bylo 

rozhodnuto, že bude požadován občanský průkaz. V případě jeho nepředložení, nebude 

závodníkovi umožněn start v soutěži. Toto se týká postupových soutěží Hry Plamen, dorostu 

a kvalifikačních soutěží v běhu na 60m a 100m s překážkami. 

• Řada závodníků z našeho okresu si v letošním roce opět úspěšně vyběhala výkonnostní třídy 

v běhu na 60m s překážkami. Předání diplomů bude řešeno v rámci jednotlivých sborů. 

• OORM řešila docházku všech členů rady a jejich aktivitu v rámci současného funkčního 

období. Na návrh rady bylo hlasováno o snížení počtu členů. Odhlasováno bylo snížení o dva 

členy OORM J. Petráskovou a J. Hurta a to bez náhrady. Dále požádala členka rady M. 

Kněžínková o uvolnění z členství v OORM a zároveň i z pozice vedoucí obvodu č.5. z důvodu 

velké časové vytíženosti. Jako náhradu za sebe na obě pozice navrhla A. Šusterovou. Tento 

návrh byl všemi přítomnými členy rady přijat. Všechny návrhy na změny budou předloženy  

VV OSH ke schválení. Za celou radu bych touto cestou ještě jednou Mirce Kněžínkové rád 

poděkoval za její dosavadní práci. 

 

6. Závěr 

• Příští schůzka OORM se bude konat v pondělí 11.12.2023 od 17:00 v prostorech Divadelního 

klubu v Borovanech. Jednání OORM bylo ukončeno ve 20:45. 

Zapsáno 16.10.2023 ve Strážkovicích s písemným souhlasem přítomných členů dle nařízení EU o 

ochraně osobních údajů GDPR.  


